
Nakon iznesenog priSlo se glasanju o prijedlogu ravnateljice te je doneseno sljede6e:
,,Skolski odbor jednoglasno daje suglasntost za zapoiljavanje djilatntki; Ivone Poljak
Stupiiit; magistre primarnog obrazovanja na radno mjesto uditelja informatike na odredeno
puno radno vrijeme "

Todka 4. Razno

Ravnttcljicajc izvijcstila Skolski OdbOr dajc Obavila razgovor s uёitcuicom lvkom Brckalo
vczano uz slu匈 Ok● em Se raZgOVara10 na prOnq sjednicii daje problem五 jeζ cn na

ObOSttall10 ZadOVOUS●0.

Ravnttcljicaje izvijcstila Skolski odbor dajc napokon rijeこ en problcm ras可 ete na gkolskom
igaligtu ugradnjOm dOniranOg programatora za ukUuこ ivatte i iskljuё ivatte ras巧 ctc.Ras可 eta

sc sada iskuuこ可c u 23 sata.

Na problem sme6a na igraligtu OsvlnuO sc gOspOdin Erdclja,jcrjc uoё cno daje nakon
vikenda igraliζ tc puno sineCa kac radnici ζkolc morttu dstiti iako igraligtc。

"。
rcno za

kO養 tC■ e SVim『 adanima naSCUa.PredlaZC da SC pOnOVnO kO撞akittu sluttbe cist06e kak。

bi pon■ Oglc 11 0drЙ avanJuこ isto6c lla igraligtu.
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